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Sjantermiddag levert negen dates op     - Bartele Boersma 

NIEUWSBRIEF - februari 2019 
 

Met Valentijnsdag in zicht was 

het love at first en soms at se-

cond sight op de Sjantermiddag 

in de Lichtboei. De liefde voor 

het culturele en sociale werk in 

de gemeente werd door ver-

schillende organisaties aan het 

publiek getoond. Het werd een 

ware datingshow.  

De Sjantermiddag, georgani-

seerd door de PvdA Harlingen, 

wordt inmiddels een begrip in de 

stad. Praten over activiteiten en 

andere onderwerpen in ons Har-

lingen blijkt aan te slaan. De 

tientallen bezoekers kregen zon-

dag inspirerende verhalen uit 

Het Vierkant, Nieuw Zuid en de 

bibliotheek. Met dans, zang en 

serieuze presentaties werd dui-

delijk dat er veel gebeurt in het 

sociaal-culturele werk. 

Onder leiding van PvdA-

lijsttrekker Marijke Roskam, die 

inviel voor de zieke Lutz Jacobi, 

werd de middag geopend met 

een presentatie van Nieuw Zuid. 

Het publiek werd meegenomen 

langs alle activiteiten die de vrij-

willigers organiseren voor de 

Harlingers. Zoals Ammeroetoe, 

een bewonersbedrijf dat de ge-

meente mooier en socialer wil 

maken. Het leverde meteen al 

vragen en de eerste koffieaf-

spraken op. 

Daarna volgde een spetteren-

de opening van Stijn Kooijman 

van het Jongeren- en Oude-

renwerk. Het publiek kon lek-

ker loskomen op muziek en 

luisteren naar prachtige zang 

en een uitbundig uitgevoerde 

YMCA tijdens de Music Night. 

Tussendoor vertelde Stijn over 

de verbindende rol die Jonge-

renwerk heeft voor de jeugd in 

Harlingen. 

Wiebe van Dijk nam de men-

sen mee terug naar vroegere 

tijden. Films als Westside story 

werden gedraaid in Trebol. De 

jeugd, waaronder natuurlijk 

ook de jonge Wiebe zwijme-

lend op de achterste banken 

van de zaal. Details liet hij 

achterwege in zijn verhaal. Dat 

Trebol zijn functie als theater-

zaal niet lijkt te redden ligt vol-

gens hem aan de Harlingers zelf. 

“As je der niet komme, kinne je 

ut oek niet draaiende houde.” 

Aan Paulien Schreuder, directeur 

van de bibliotheek, de eer om de 

middag af te sluiten. Een biblio-

theek doet veel meer dan boeken 

uitlenen. Het organiseert van al-

les om mensen te helpen leren 

lezen en schrijven. En dat is hard 

nodig. In de gemeente Harlingen 

is namelijk 12 tot 16 procent van 

de inwoners laaggeletterd. Zo 

kreeg niet alleen het publiek de 

ruimte om mee te sjanteren met 

al die doeners in onze gemeente. 

Het leverde ook afspraken tussen 

de organisaties, mensen en poli-

tieke partijen op. Wat ons betreft 

op naar de volgende Sjantermid-

dag! 
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Verslag van de raad 

Ons eigen taaltsje, hoge kosten 

bij de jeugdzorg en duurzaam 

wonen stonden centraal deze 

vergadering. Maar we begonnen 

met een vraag over de bomen 

langs de N31 van Wad’n Partij. 

Heeft u ze ook zien liggen? De 

aannemer heeft de verkeerde 

grond gebruikt en op een ver-

keerd moment geplant. Ze moe-

ten nu zorgen voor vervanging. 

Hopelijk zit alles snel erin, zodat 

we straks veel groen langs de 

snelweg zullen zien. De VVD 

vroeg naar de stand van zaken 

bij de Visserijdagen. Er is extra 

subsidie vanuit de gemeente en 

toch horen we dat er onderdelen 

niet door dreigen te gaan. Wij 

willen hier meer duidelijkheid in. 

Het is mooi dat het Visserij-

dagencomité daaraan gehoor 

lijkt te geven. 

 

We zijn bezorgd over de hoge 

kosten op het gebied van Jeugd 

bij de Dienst Sociale Zaken en 

Werkgelegenheid. Het is voor 

de raad erg lastig om grip te 

houden op de financiële ontwik-

kelingen. Dat komt omdat de 

Dienst een organisatie is waar 

veel gemeentes in samenwer-

ken en ontwikkelingen vaak 

moeilijk zijn in te schatten. 

Vooral bij de Jeugdzorg zijn de 

financiële risico’s zeer groot. We 

hebben aangedrongen dat er 

maatregelen worden genomen 

om de kosten weer onder con-

trole te houden. Goede zorg 

moet betaalbaar blijven. 

 

Een lokale partij die de frontale 

aanval opende op het Harlin-

gers en Fries. Een bureaucrati-

sche flauwekulnota noemde de 

Wad’n Partij de nota waarin 

aandacht wordt geschonken aan 

zowel het Fries als (en mis-

schien nog wel belangrijker) het 

Harlingers. Een taaltje zo ty-

pisch voor onze prachtige stad 

en zijn cultuur dat je die niet 

zomaar op zijn beloop kan la-

Beste Rooie Ouwe Seunen,  

 

Over twee weken zijn de verkie-

zingen voor de Provinciale Sta-

ten en het Wetterskip. Hopelijk 

met een goed resultaat voor 

PvdA Fryslân! Voor mij persoon-

lijk is het spannend of wij als 

partij zo groot worden dat er een 

beroep op mij wordt gedaan. Als 

Harlinger PvdA-afdeling zijn we 

maar zo eigenzinnig dat we er 

een persoonlijke campagne van 

maken en jullie zullen ons dan 

ook op de vertrouwde plek onder 

de Raadhuistoren zien staan op 

zaterdag 9 en 16 maart. Moch-

ten er onder jullie “liefhebbers” 

zijn die ons willen ondersteunen 

ten. Want wat zou het zonde 

zijn als dat prachtige Harlingers 

zou verdwijnen en iedereen in 

Harlingen nog louter ABN 

spreekt, puur en alleen omdat 

we er nooit aandacht aan heb-

ben geschonken en het voor lief 

hebben genomen. Hooghaar-

lemmerdijks op de Voorstraat. 

Wat een verstân, juh! Dat dacht 

de rest van de raad ook. En zo 

stemde de rest voor het Fries en 

Harlingers. 

 

Als laatste agendapunt stond 

het bestemmingsplan voor Frey-

hof op de rol. De komst van 18 

levensloopbestendige, nul-op-de

-meter woningen op de locatie 

van de voormalige Harnehal. 

Net als in september, bij het 

voorontwerp, zijn we nog steeds 

positief over het plan. De men-

sen komen te wonen in een 

mooie, groene leefomgeving. Zo 

wordt Harlingen weer een stukje 

mooier. 

Eind maart houden wij weer on-

ze algemene jaarvergadering en 

zoals het nu lijkt zal dit dinsdag-

avond 26 maart zijn om 19:30 

uur in de Wiebe van Dijkzaal 

(Hotel Harlingen/Lachende Koe). 

Een definitieve uitnodiging volgt 

nog. 

 

Wij vertrouwen er op dat wij 

allemaal gebruik maken van ons 

democratisch recht de 20e 

maart en wij de 26e  er met een 

blij gevoel op terugkijken. 

 

Namens het bestuur, 

 

Willem de Graaf 

Afdelingsvoorzitter aan het woord      - Willem de Graaf 

dan graag. Wij staan er van 

10:00 uur tot 17:00 uur. De 

avond voor de verkiezingen 

gaan wij nog flyeren zodat zo-

veel mogelijk Harlingers weten 

waar het om gaat.  

 

Er zijn partijen zoals de SP en 

Forum van Democratie die er 

landelijke politiek van maken. 

Het gaat om de Provincie en het 

Wetterskip en indirect om de 

Eerste Kamer. Hopelijk reali-

seert iedereen zich dat. Er zijn 

veel taken die zij beheren en 

waar de landelijke politiek zich 

niet mee bemoeit en daar oefe-

nen wij met onze stem invloed 

op uit.   

BELANGRIJKE DATA  

21 maart 2019   - Raadsvergadering, Stadhuis 

25 maart 2019    - Fractievergadering, Het Vierkant 

26 maart 2019   - Algemene ledenvergadering, Wiebe van Dijkzaal 

3 april 2019    - Raadscommissie, Stadhuis 

 

Agenda      - Zie: https://www.harlingen.nl/bestuur  

https://www.harlingen.nl/bestuur

